
Informationsmøde/bestyrelsesmøde den 20. 04. 2023  

kl. 18.00 -21.30 

Til stede:  Alle 

Referent: Stefan Otte 

1 Løst og fast fra den gamle bestyrelse, præsentation og spisning (75 min) 

 

2 Referat fra generalforsamlingen inkl. bestyrelsens beretning. Til orientering og udgivelse på 

hjemmesiden. (vedhæftet, læs venligst) (Vibeke) 5 min. 

 

3 Regnskab 2022 – orientering, underskrift og udgivelse (Rasmus) 5 min. 

 

4 Datoer for kommende bestyrelsesmøder og GF 2023 (beslutning)(Vibeke) 10 min. 

− Besluttet til at være sidste torsdag i hver måned, med få undtagelser 

− 25. Maj 2023 

− 8. Juni 2023 

− 29. Juni 2023 

− 31. August 2023 

− 28. September 2023 

− 26. Oktober 2023 

− 30. November 2023 

− 14. December 2023 

− 25. Januar 2024 

− 29. Februar 2024 

− GF foreslået til d. 14. Marts 2024 

 

1. Oprettelse og fordeling af ministerier (beslutning) (Vibeke) 60 min. 

 

a. Socialminister 

b. Klatrevægsmininster 

c. Konkurrenceminister  

d. Kommunikationsminister 

e. Uddannelsesminister  

f. It- og praktisk minister  

g. Økonomiminister (Rasmus) 

h. Formand/kvinde (Vibeke) 

i. Evt. andre ministerier 

 

− Stefan bibeholder IT posten, og tager tovholder opgaven for DM 2023. 

− Malene overtager uddannelse af instruktører og lign. 

− Rasmus Væver tager Tutorerne og det praktiske (køb af pengeskab, sko, computer og lign.) 



− David tager klatrevægsministerposten 

− Anne tager kommunikationsministerposten, med fokus på print og lign. Til medlemmer 

− Asbjørn tager en form for engagementsministerpost, og bliver generelt +1 på diverse opgaver der 

 kan tages. 

 

5 Forretningsorden – til diskussion og godkendelse (vedlagt, læs venligst) (Vibeke) 10-15 min 

- Udskudt til næste bestyrelsesmøde 

 

6 Fotografering (Stefan) 10 min. 

 

7 Kommunikationsplatforme – (Stefan) 15 min. 

Slack til intern kommunikation, hvor vi også aftaler indbyrdes hvordan vi løser opgaverne 

 

8 Orientering om kommende store arbejdsområder (Vibeke) 15 min: 

DM i bouldering uge 25 

Etablering af Kilterboard 

Arbejdsgruppe om klubbens fremtid 

Klage over de to nye autobelays 

 

- Udskudt til næste bestyrelsesmøde 

 

9 Evt. (5 min) 

- Der var mange ting der blev snakket om, inkl. DGI-repræsentantskabsmøde, og DKLAF-

repræsentantskabsmøde, begge i denne måned 

- God energi, massere af idéer til at hjælpe til i foreningen. 

 


